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උහන ප්රාදේශීය සභාදේ පැවති 07 වන සභා වාරදේ හැටවන සභා රැසවීම් 
වාර්තාව 

 

දිනය #- 2023.03.02     පෙ.ව. 9.45  
 

1. ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මයා  ගරු සභාෙති 

2. එච්.එම්. ජගත් පේශප්රිය අපේවර්ධන මයා  ගරු උෙ සභාෙති 

3. රංජිත් වනිගසංහ ඒකනායක මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

4. ඒ සුසන්ත කුමාර කුසුම්සරි මය   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

5. ඩී. ආරියරත්න පෙලංකාවල මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

6. ඊ.ආර්. සුමනාවති මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

7. පූජය උඩපවල ධම්මතිලක හිමි    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

8. එල්.එච්. කරුණාපසේන ෙයාතිලක මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

9. පී.ඒ.අයි. සන්ධයා ෙලිහක්කාර මිය   ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

10. එන්.ජී. චතුරංග ෙර්ශන කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

11. එම්.එම්. මාලක මිහිර බණ්ඩාර මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

12. පී.පක්. තරිඳු තුෂාන් ධනංජය මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

13. පක්.එම්. කුලතුංග මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

14. එන්.එච්. ලාල් ජයන්තසරි මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

15. එල්.ආර්. චන්රපසේකර බණ්ඩාර මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

16. එච්.පී. ජයතිලක මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

17. ආර්.ඒ.ඩී. සසර ශාන්ත කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

18. ඒ.ලලිත් කුමාර මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

19. පක්. පේමසරි මයා     ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

20. ඒ. නන්දිකා ප්රියන්ති කුමාරි මිය   ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

21. පේ.පී. සුගන්ි ෂාවිකා මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

22. පේ.ආර්. ජගත් ප්රසන්න මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

23. එච්.පී. ප්රියන්ත සසර කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

24. ඩේ.ඩී. ෙර්ශන නුවන් විශේනපේව මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

25. ඩී.එම්. සීතා කුමාරිහාමි මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 
 

පනාෙැමිණි ගරු මන්ීවරුන් 
 

1. පක්.වී.ජී. නයනා කුමුදුනි මිය               ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

2. පක්.එච්. චමින්ෙ පුෂේෙ කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

3. එන්. අමරකීර්ති මයා     ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

4. ඩේ. රාණි මැණිපක් මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

5. පක්.බී. විමලරත්න මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

6. ආර්.එම්. ජයවීර රත්නායක මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 
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01.ආගම සහිකිරීම හා මියගිය රණ විරුවන් සහිකිරීම  
 

ගරු සභාෙතිතුමා විසන් ෙැමිණ සටි සයළුම මන්ීවරු පිළිගැනීපමන්ෙ ආගමික වතාවත් සදු කිරීපමන් අනතුරුව රට 

පවනුපවන් දිවිපිදු රණවිරුවන් සහි කිරීපමන් ෙසු පෙ.ව. 9.45  රැසේවීම් කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී.  

 
රැසේවීම ආරම්භපේදී ගරු මන්ීවරුන් 11පෙපනක් ෙැමිණ සටින ලදී.  
 

1. ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මයා  ගරු සභාෙති 

2. එච්.එම්. ජගත් පේශප්රිය අපේවර්ධන මයා  ගරු උෙ සභාෙති 

3. ඒ සුසන්ත කුමාර කුසුම්සරි මය   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

4. එල්.එච්. කරුණාපසේන ෙයාතිලක මයා  ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

5. පී.ඒ.අයි. සන්ධයා ෙලිහක්කාර මිය   ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

6. පී.පක්. තරිඳු තුෂාන් ධනංජය මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

7. පක්.එම්. කුලතුංග මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

8. එන්.එච්. ලාල් ජයන්තසරි මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

9. ආර්.ඒ.ඩී. සසර ශාන්ත කුමාර මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

10. ඒ.ලලිත් කුමාර මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

11. පක්. පේමසරි මයා     ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

 

02.පසු ගිය මස සභා වාර්තාව ඉදිරිපත් කිරීම. 
 

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 
 

මා විසන් නයාය ෙත්රය සමග ලැපබන්නට සැලැසේූ ෙසුගිය මස සභා වාර්තාව කියවන ලෙ පසේ සලකා 

විපරෝධතා පහෝ නිවැරදි කිරීම් පනාමැති නම් වාර්තාගත කර ඇති ෙරිදි සේිර කර ගන්නා පලස ප්රකාශ 

කරන ලදි. 

 
 

ගරු ප්රා.ස.මන්ත්රී ඒ. සුසන්ත්රත කුමාර කුසුම්ිරි මහතා  විින්ත්ර  සභා වාර්තාව  සවිර කරන ලදි. 

 

එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත  සභා වාර්තාව සම්මත විය. 
 

 

 

03.ගරු සභාපතිතුමාදේ විද වෂ නිදේදන - නැත 

04.සන්ත්රදේ , දපත්සම්, පැමිණිලි හා සන්ත්රනිදේදන - නැත 

05. යථා පරිදි කල් දී ඇති ප්ර වන  - නැත 

06. යථා පරිදි කල් දී ඇති දයෝජනා 
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දයෝජනා අංක 06/2023/03 (01) 
 
ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් ආපේශක ෙෙනම මත පසෞඛ්ය කම්කරු පලස 

පසේවය කරන  ටී.ජී. දිනුෂා පහේමමාලී රණවීර මිය හා තාවකාලික ෙෙනම මත රියදුරු පලස පසේවය කරන 

එච්.එම්.පී. සඳකැලුම් කරුණාොස මහතාපේ පසේවා කාලය පිළිපවලින් 2023.06.23 හා 2023.07.08 

දිපනන් අවසන් වන අතර ආපේශක ෙෙනම මත පඩංගු හා ජලභීතිකා මර්ධන වැඩසටහන සඳහා කම්කරු 

පලස කටයුතු කරන ඒ.ජී. ප්රදීප් පේමචන්ර මහතාපේ පසේවා කාලය 2023.08.21 දිපනන් හා ගල්පරාල 

යන්ත්ර ක්රියාකරු පලස පසේවන කරන ඒ.ආර්.ජී.ඩී.සී.සී. බණ්ඩාර මහතාපේ පසේවා කාලය 2023.08.15 

දිපනන් හා පමෝටර් පරේඩර්ය යන්ත්ර ක්රියාකරු පලස පසේවය කරන ඩී.එම් දිලාන් තනූජ දිසානායක 

මහතාපේ පසේවා කාලය 2023.09.27 දිපනන්  හා අනිල් පේශන්ත මහතාපේ පසේවා කාලය 2023.08.21  

දිපනන් අවසන් වන බැවින් පමාවුන් පේ පසේවා කාලය මාස 06 කින් දීර්ඝ කිරීම සඳහා සභාපේ අනුමැතියට 

පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ී පක්.එම් කුලතුංග මහතා විසන් එම පයෝජනාව සේීර කරන ලදි. 

 

එම අවසේථාපේ ෙැමිණ රැදී සටි සයළු මන්ීවරුන්පේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව එම පයෝජනාව සම්මත 

විය. 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/03 (02) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් පවසක් උොනය ගිණුපම් ඇති රු. 516973.49 

ක මුෙලින් ප්ර  ප ේශපේ ෙන්සල් වලට හා අඩු ආොයම්ලාභී ෙවුල් වල පවපසන දූ ෙරුවන්ට ොසල් 

උෙකරණ ලබා දීම සඳහා සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ීනී පී.ඒ.අයි. සන්ධය ෙලිහක්කාර මිය විසන් එම පයෝජනාව සේීර කරන ලදි. 

 

ගරු උප සභාපති 

 

පමම මුෙල පකාට්ඨාස 17 න් පබො එම එන මුෙල එම පකාට්ඨාස වල සටින මන්ීවරු ගණනින් පබො 

පවන් කර දිය යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදි. සයළුම මන්ීවරුන්ට සාධාරණය වන ෙරිදි පමම මුෙල පබො දීම 

සදු විය යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු සභාපති 

 

පමම මුෙල රජපේ ලැබුණු මුෙල් පනාවන බවත් මාපේ මහන්සපයන් උෙයාගත් මුෙල් බවත් පකාපරෝනා 

කාලපේ පමම මුෙල පබො දිමට සාකච්ඡා කලත් මා විසන් පම් මුෙල්වලින් භාණ්ඩ අරපගන රාජය 

නිලධාරීන්ට අපලවි කර මුෙල් රැකගත් බවත්, ප්රකාශ කරන ලදි. මන්ීවරු සයලු පෙනාටම සාධාරණයක් 

විය යුතු බව සතය බවත් , නමුත් ආණ්ඩු ෙක්ෂපේ මන්ීවරයාට සාධාරණයක් විය යුතු ආකාරයට පමම 

මුෙල පබදී යායුතු බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රීනී පී.ඒ.අයි. සන්ත්රයා පලිහක්කාර මිය 

 

පමම මුෙල පබදීපම්දී ප්රශේනයක් පනාවන ආකාරයට පබදිය යුතු බවත්, පමම මුෙල පකාට්ඨාස 17 න් පබො 

ඒ එන මුෙල පකාට්ඨාසපේ මන්ීවරු ගණනින් පබො සභාෙතිතුමා ෙැවසූ ආකාරයට පකාට්ඨාසපේ ආණ්ඩු 

ෙක්ෂපේ මන්ීවරු අපනක් ෙක්ෂ වල මන්ීවරු සමඟ සාකච්ඡා ෙවත්වා එම මුෙල් පබො පගන කටයුතු 

කිරීම සුදුසු බව පෙන්වා පෙන ලදි. පමපලස සුදුසු ආකාරයට කටයුතු කිරීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදි.  
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ඉහතින් මන්ීවරු ෙැක්ූ අෙහසේ ෙරිදි පමම රු. 516973.49 ක පවසක් උොන ගිණුපම් ඇති මුෙල පකාට්ඨාස 

17 පබො එම එන මුෙල පකාට්ඨාස මන්ීවරුන්පේ කැමැත්ත ෙරිදි පකාට්ඨාසපේ මන්ීවරු ගණනින් 

පබො එම මුෙලින් අඩු ආොයම්ලාභී ෙවුල් වල පවපසන දූ ෙරුවන්ට ොසල් උෙකරණ ලබා දීම සුදුසු බව 

තීරණය කරන ලදි. එම තීරණය එම අවසේථාපේ ෙැමිණ රැදී සටි සයළු මන්ීවරුන්පේ කැමැත්ත මත 

ඒකමතිකව එම පයෝජනාව සම්මත විය. 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/03 (03) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් ප්රපේශපේ අික වර්ෂාව පහේතුපවන් හානියට 

ෙත්ූ මාර්ග සයල්ල පිළිසකර කර ගැනීම සඳහා සභා අනුමැතියට පයෝජනා කර ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ී පක්.එම්. කුලතුංග මහතා විසන් එම පයෝජනාව සේීර කරන ලදි. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.03 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී. එච්.ජී. ප්රියන්ත සසර කුමාර මහතා හා ගරු ප්රා.ස. 

මන්ීෙර්ශන නුවන් විශේනු පේව මහතා ෙැමිපනන ලදි.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ී එච්.ජී. ප්රියන්ත සසර කුමාර මහතා  

 

හානියටෙත් ූ මාර්ග පිළිසකර කරන්න යන්පනන් අෙහසේ කරන්පන් කුමක්ෙ හා එපසේ පිළිසකර කරන්පන් 

පකපසේෙ යන්න විමසන ලදි.  

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

පමෝටර් පරේඩරය පයාො පිලිසකර කිරීම බව ෙැහැදිලි කරන ලදි.  

 

එම පයෝජනාව සඳහා එම අවසේථාපේ ෙැමිණ රැදී සටි සයළු මන්ීවරුන්පේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව එම 

පයෝජනාව සම්මත විය. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.05 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී. සීතා කුමරීහාමී මිය ෙැමිපනන ලදි.  

 

පයෝජනා අංක 06/2023/03 (04) 
 

01. ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් කිපලෝමීර් 100,000 
වැඩසටහන යටපත් ud¾. jHdmD;s i|yd uqo,a fjkaù m%iïmdok lghq;= uÕska 

fldka;%d;a lghq;= ,nd f.k we;s tfy;a fï jk f;la ud¾. ms,silr lsrSï lghq;= 

wdrïN fkdlr we;s jHdmD;s kej; wdrïN lrk f,i;a tfia fkdue;skï 

fldka;%d;alrejka i|yd m%dfoaYSh iNdfõ wod, fldÜGdi j, uyck ksfhdacs;hkaf.a 

iy m%dfoaYSh iNdfõ úuiSulska f;drj uqo,a ,nd oSï lghq;= lrk njg wdrxචි we;s 

kuq;a tfia fkdlrk f,i uydud¾. ixj¾Ok wêldrsh fj; okajd heùu i|yd;a 

wod, fldka;%d;alrejka widOq.; lsrSug wjYH lghq;= lsrSu i|yd iNd wkque;shg 

fhdackd lr bosrsm;a lrñ' 

 

01. ysñÿrdj 12 we, uxikaosfha isg wNhmqr olajd ud¾.h ldmÜ lsrSu - kjf,dal 

lkaiag%laIka 6Km 
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02. ysñÿrdj 12 we, 4/35 ksji wi, isg bosrshg ud¾.h fldkal%SÜ lsrSu 3 ½ Km 

03. Wyk fmd,aj.d uKav,h wi, isg ud¾. ld¾mÜ lsrSu – 6 Km kjf,dal 

lkaia;%laIka 

04. .,ysÜhdf.dv .%dóh ud¾. ms,silr lsrSu – 10 Km  

05. .,ysÜhdf.dv ieg,a yxosfha isg je,slyf.d,a, fougu,ame,eiai .%dóh 

wNHka;r ud¾. – 6 ½ Km .dud lkaia;%laIka 

06. udhdÿkak .%dóh ud¾. ld¾mÜ lsrSu 7 Km - kjf,dal lkaia;%laIka 

07. l=udrs.u .u wNHka;r ud¾. – 4 Km  

08. j<.ïmqr ,d;=., .%dóh ud¾. – 10 Km  

 

by; i|yka ud¾. iy wfkl=;a ud¾. fldka;%d;a ,nd f.k we;s wdh;k widOq .; lsrSug 

wjYH lghq;= lsrSu i|yd iNd wkque;shg fhdackd lr bosrsm;a lrñ' 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී පී.ඒ.අයි. සන්ත්රය පලිහක්කාර මිය විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදි. 

 

ගරු සභාපතිතුමා  

 

ඉහත පයෝජනාවට අනුව පමම සම්බන්ධව විිමත් ෙරීක්ෂණයක් කරන පලස මහා මාර්ග සංවර්ධන 

අිකාරිපයන් ඉල්ලීමක් කරන බවත්, ඒ සම්බන්ධපයන් ඒ ඒ මාර්ග සඳහා ලබාපගන තිපබනවාෙ ඒ මුෙල් 

කුමණ වැඩකටයුත්තකට භාවිතා කර තිපබනවාෙ යන කරුණු ගැන විිමත් ෙරීක්ෂණයක් සදු කරන 

පලසත් පතාරතුරු ෙැනගැනීපම් ෙනත යටපත් මා විසන් පම් සම්බන්ධව විමසීමක් කිරීමට බලාපොපරාත්තු 

වන බවත්, පම් මාර්ග පමපසේ වැඩ අවසන් පනාකර නැවතී තිපබන්පන් මන්ෙ යන්න විමසා බැලීමට බලා 

පොපරාත්තු වන බව ප්රකාශ කරන ලදි. පමම ොරවල් ලබා පගන තිපබන පකාන්ත්රාත්කරුවන් ොඩුපේ 

සටියදී ගපම් මහජන නිපයෝජිතයන් බැනුම් අසන බවත්, ොරවල් හෙන්නට ෙටන් අරපගන අතරමඟ නතර 

කර තිපබන්පන් එම ොරවල් වලින් පකාමිසේ ගසා පගන බවත්, මහජනතාව පචෝෙනා කරන බවත්, එම 

පචෝෙනා වලින් මහජන නිපයෝජිතයින් නිෙහසේ විය යුතු බවත්, පෙන්වා පෙන ලදි.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී පී.ඒ.අයි. සන්ත්රය පලිහක්කාර මිය 

 

පමම පයෝජනාව පගන ඒම පිළිබඳ ඔබතුමාට සේූති වන්ත වන අතර, කිපලෝමීටර් ලක්ෂපේ වැඩසටහපන් 

මායාදුන්පන් පකාට්ඨාසයට කිපලෝමීටර් 07 ක් ලැබුනු බවත්, නමුත් පමයින් පගාඩක් දුරට බැනුම් ඇහුපේ 

බැට කෑපේ ඔබතුමා කියන ආකාරයට මායාදුන්න පකාට්ඨාසපේ මන්ීතුමිය පලස මා බවත් කන්රක්ෂන් 

ආයතනය පකාළඹ පටන්ඩර් පබෝඩ් එපකන් පටන්ඩර් ලබා පගන ගමට ෙැමිණි ෙසු තමයි අපි ෙන්පන් 

පමම ආයතනය මඟින් පමම කටයුත්ත කරන බව වපට්ට තිපබන පකාට්ඨාස වල අතුරු ොරවල් ෙවා 

NEM ආයතන වලින් කාර්ෙට් කරේදී වසර ගණනාවටම ගපම් ජනතාවපේ මා විශාල පලස බැනුම් ඇසූ 

බවත්, පමාකෙ එයාලා හිතන්පන් අපිට පම් පේවල් කර ගැනීමට පකාන්ෙ ෙණ නැති බවයි. අපිට අපප් 

රජපයන් ලක්ෂපේ වැඩසටහන යටපත් කිපලෝ මීටර් 07 ½ ලැබුනට එහි නම්බුව විදින්නට අෙට පනාහැකි 

ූ බවත්, ඒ පිලිබඳව පුදුම දුකක් තිපබන බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. ඉදිරිපේදී මැතිවරණයක් එන විට ගපම් 

මිනිසේසුන්ට මුහුණ දීමට පනාහැකි බවත්, පමාකෙ වපට්ම තිපබන පකාට්ඨාස වල ොරවල් හො ඇති බවත්, 

මපේ ගපම් කිපලෝමීටර් 1 මීටර් 800 ක් පකාන්ීට් කළ බවත්, එපසේම කිපලෝමීර් 41 ½ කට ABC  ෙමා 

ඇති බවත් ෙසුගිය කාලපේම පුසේසයිකපල් ටයර් ගියාම ඒ බයිසකලය තල්ලු කරපගන මපේ පගෙරට 

ඇවිත් මට බනින බවත් ABC ෙමල විතරක් තිපබන නිසා පම් මාර්ග වල  යාමට පනාහැකි බව ෙවසන 

බවත්, ප්රකාශ කරන ලදි. මිනිසේසු එපහම තමයි මපඩ් ගියාට ඒක ප්රශේනයක් නැති බවත්, ABC ෙමා පහෝ 

වැපඩ් බාගයකට පහෝ කරාට ඇගිල්ල දික් කරන්පන් ගපම් සටින මහජන නිපයෝජිතයාට බවත්,  ෙසුගිය 

ටිපක්ම මිනිසුන් කියා සටිපේ මම නවපලෝක ආයතනපයන් පකාමිසේ අරපගන ඒ නිසා භාපගට වැඩ කර 
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නතර වී සටින බවයි. මන්ීතුමිය පකාමිසේ ගන්න නිසා ෙැන් සේෙ පනාකර සටින බව මිනිසුන් ෙවසා සටින 

බව පෙන්වා පෙන ලදි. ෙසුගිය ටිපක්ම මට මලපගෙරකට,ොපන් පගෙරකට, පිංකම් පගෙරකට යන්නට බැරි 

තත්වයක් උො වී තීබු බවත් හැම පමාපහාතකම පමම ොර මූලික කරපගන මට පචෝෙනා කරන බව ප්රකාශ 

කරන ලදි. එපසේ අෙහසුතාවයන් වලට ෙත් ූ අවසේථා තිබූ නිසා  පේශොලන ජීවිතපයන් සමු ගන්නට සූ 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. කිපලෝමීටර් 07 ක් ලැබුණට ඒක අපිට ඒ ආකාරයට කරගන්නට පනාහැකි ූ 

බවත්, නවපලෝක වැනි දුර්වල සමාගම් වලට මින් ඉදිරියට පම් ආකාරපයන් පකාන්ත්රාත් ලබා පනාපෙන 

පලස මම ඉතා කරුණාපවන් ඉල්ලා සටින බව ප්රකාශ කරන ලදි. විමලවීර ගරු ඇමතිතුමා කීෙ විටක්ම 

මායාදුන්න පකාට්ඨාසය,හිමිදුරාව පකාට්ඨාසය, ආදී නවපලෝක සමාගම විසන් කරන ලෙ ොරවල් අයිති 

හැම පෙනාම පගන්වා සාකච්ඡා කල බවත්, මාර්ග සංවර්ධන අිකාරිපේ නිලධාරීන්ෙ පගන්වා කිහිෙ 

විටක්ම පමම ොරවල් නිමකරන පලස උෙපෙසේ ලබා දුන් බවත්, නමුත් හැමොම පම් අය පබාරු ෙවසා 

මගහැරිය බවත්, ලබන මාපසේ ෙටන්ගන්නවා,ඊළඟ මාපසේ ෙටන් ගන්නවා ආදී පලස ෙවසා මඟ හැරිය බව 

ප්රකාශ කරන ලදි. පම් නිසා පමවැනි දුර්වල සමාගම් වලට වැඩක් භාර පෙන්න එො යැයි මා ඉල්ලා සටින 

බවත්, ඔබතුමා පම් ආකාරයට පමවැනි පයෝජනාවක් පගනවිත් ගත් පියවර සම්බන්ධපයන් ඇත්තටම සතුටු 

වන බව ප්රකාශ කරන ලදි. පම් අයපේ වැඩ කටයුතු නිසා ගපම් සටින් මන්ී විශාල වශපයන් බැට කන 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. NEM, MAGA ආයතනය පහාදින් වැඩක් කරේදී වපට්ම පකාට්ඨාස වල ොරවල් 

හැපෙේදී අපප් ගපම් ොරවල් හැපෙන්පන් නැති වුනාම මිනිසුන් හිතන්පන් පම්ක අපප් දුර්වලකමක් පලසයි. 

නමුත් අෙ විසන් පම් පකාන්ත්රාත්කරුවන්ට පම්වා ලබා පනාදුන් බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. එයාලා පටන්ඩර් 

පබෝඩ් වලින් ගන්පන් නමුත් ගපම් මිනිසේසු සතන්පන් පම්වා අපි ලබා පෙන ඒවා බවයි. ඒ නිසා මිනිසුන් 

අපප් දුර්වල කම් පලස පම්වා ෙකින බව ප්රකාශ කරන ලදි. පම් පගන ආ පයෝජනාව ඉතාම පහාෙ බවත්, 

පමය ඉතා ඉක්මණින් ක්රියාත්මක කරන පලසත් ප්රකාශ කරන ලදි. ඉදිරිපේදී ෙත් වන ඕනෑම රජයකින් 

ඉල්ලා සටින්පන් පමවැනි දුර්වල ආයතන වලට පකාන්ත්රාත් ලබා පනාපෙන පලස නැවත ඉල්ලා සටින බව 

ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.10 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී. ඩී.ඒ. පෙලංකාවල මහතා ෙැමිපණන ලදි.  

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.15 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී ඒ. නන්දිකා ප්රියන්ති කුමාරී මිය ෙැමිපනන ලදි.  

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

මපේ පකාට්ඨාසපේ හා උෙ සභාෙතිතුමාපේ පකාට්ඨාසපේ, චතුරංග මන්ීතුමාපේ 

පකාට්ඨාසපේ,පේමසරි මන්ීතුමාපේ පකාට්ඨාසපේ, චන්පරසේකර මන්ීතුමාපේ පකාට්ඨාසපේ ආදී 

පකාට්ඨාස වල සංවර්ධන කටයුතු වල NEM ආයතනය හා MAGA ආයතනය ඉතා සාර්තක පලස 

තමන්පේ කටයුතු සදු කල බවත් එම ආයතන පෙක ස ඳහා මාපේ හා සභාපේ සේූතිය පම් අවසේථාපේ දී 

පුෙකරන බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. ඔවුපේ වගකීම් ඔවුන් හරියටම සදු කළ බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. නමුත් 

පමම ආයතන වලින් මහජනතා නිපයෝජිතයින් පකාමිසේ ගන්න බව හැමතැනම කසුකුසුවක් යන බවත්  

එපසේ අෙ විසන් ඔවුන්පගන් පකාමිසේ ගන්න බව ඔප්පු කර පෙන්වන පලසත්, එපසේ ඔප්පු කර 

පෙන්නුපවාත් නැවත පේශොලනයට පනාඑන බවත් මා අභිපයෝග කර සටින බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

මිනිසේසු තැන් තැන් වල අෙට පචෝෙනා කලත් උහන ප්රාපේශීය  සභාපේ  කිසම මහජන නිපයෝජිතපයකු 

ඔවුපගන් කිසම මුෙලක් ලබා පගන පනාමැති බව මට වගකීපමන් කීමට හැකියාව තිපබන බව ප්රකාශ 

කරන ලදි. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.20 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී ඊ.ආර්. සුමනාවතී මිය ෙැමිපනන ලදි.  

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.22 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී පේ.ජී. සුගන්ි ෂාවිකා  මිය ෙැමිපනන ලදි.  

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.23 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී එච්.ජී. ජයතිලක මයා ෙැමිපනන ලදි.  
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ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී දක්.එම් කුලතුංග මහතා 

 

හිමිදුරාව පකාට්ඨාසපේ මන්ීතුමා පලස රාමීය මාර්ග පිළිබඳ ෙැනුවත් කිරීමක් කල යුතු බවත්, හිමිදුරාව 

අභයපුර පකාට්ඨාසයට කිපලෝ මීටර් 12 ක ප්රමාණයක් ලැබුණු බවත් නමුත් ඒවා නියමිත ෙරිදි නිම කර 

පනාමැති බවත්, ඊ සටි ලංකා නැමති කන්සේරක්ෂන් ආයතනය පමම ොර අරපගන ඇති බවත්, එයින් 

කිපලෝමීටර් 2.6 ක  ABC ෙමා ඇති බවත් නවපලෝක ආයතනපයන් කිපලෝමීටර් 7 ක් ලබා පගන ඇති 

බවත් හිමිදුරාව 7 ඇල මාර්ගපේ සට අභයපුර ෙක්වා මාර්ගය බවත්  ප්රකාශ කරන ලදි. පම් ගම තුල ජීවත් 

වන්පන් පගාවිතැන මූලික කරගත් මිනිසුන් බවත්, ප්රධාන ගමන් වාහනය වන්පන් ො ෙැදිය බවත්, ප්රකාශ 

කරන ලදි. බයිසකලපයන් යන මිනිසේසුන්ට මන්ීතුමිය ෙැවසූ ආකාරට පලාකු අවොනමක් තිපබන බවත් 

බයිසකලපේ ෙැච් එකක් ගිපයාත් එහි වගකීම මන්ීවරයා භාර ගත යුතු බවත්පෙන්වා පෙන ලදි. ඒ 

තත්වයට ෙත් කර තිපබන්පන් පම් පකාන්ත්රාත් ආයතනය බවත් කවුරුපහෝ පම් ආයතනයට පකාන්ත්රාත් 

එක ලබා දුන් ෙසු පම් පකාන්ත්රාත්කරුවන්ට පම් කාර්ය සදු කළ හැකි ෙැයි පසායා බැලීමට ඔවුන් ෙැන ගත 

යුතු බවත් පෙන්වා පෙන  ලදි. ඒ පිළිබඳ කිසදු වගකීමක් පනාපගන පකාන්ත්රාත්කරුවන්ට පම් අවසේථාව 

ලබා දී ඇති බව හැපගන බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. ගපම් ොපර් අඩුොඩු නිර්මාණය වන විට ගපම් මිනිසුන් 

ගැටළු ඇති කරන්පන් ප්රාපේශීය සභා මන්ීවරයා හරහා වන බව පෙන්වා පෙන ලදි. ගරු මන්ීතුමිය 

පෙන්වා දුන් ෙරිදි අෙට ෙණ නෑ යැයි ඔවුන් ප්රකාශ කර සටින බව ෙැහැදිලි කරන ලදි. අපනක් ොරවල් 

සමඟ සන්සංධනය කිරීපම්දී විපශේෂපයන් NEM ආයතනය හා MAGA ආයතනය ගැන සන්සංධනය කර 

මිනිසුන්කතා කරන  බවත්, මපේ හිමිදුරාව කිපලා ේමීටර් 07 ක් NEM ආයතනපයන් කල ොර ඉතා විශිෂේඨ 

පලස කළ බවත් එතැන සටන් ෙටන් පගන ඉතුරු කිපලෝමීටර් 06 හි ප්රශේනය තිපබන බවත්, මිනිසුන් 

පකලින්ම ඇගිල්ල දිගු කර විමසන්පන් එම නිසා බවත්, ප්රකාශ කරන ලදි. අපිට ප්රාපේශීය මට්ටමින් ගන්න 

පුලුවන් මැදිහත් වීමක් පලස ගරු ඇමතිතුමාට ෙැනුවත් කල බවත්, ඇමතිතුමා කැඳවා  පම් ආයතන සමඟ 

විපශේෂ සාකච්ඡාවක් කළ බවත් අවසානපේ දී ඔවුන් එතැනදී පමය කරන්නම් යැයි පොපරාන්දු වන බවත්, 

නමුත් ගම ගිය ෙසු එය සදු පනාවුනු බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. හිමිදුරාව වැව පතක් ෙැනට යන්න තිපබන 

ොර යන්නම බැරි බවත් මිනිසුන් මාපගන්  ඉල්ලා සටින්පන් අඩුම තරපම් ඉසේසර තිබුණු ොර හො පෙන 

පලසයි. මිනිසුන් ෙවසන ෙරදි ඔය ගල්ටික අයින් කර ඉසේසර තිබුණ ආකාරයට ොර සකසේ කර පෙන 

පලසට නවපලෝක ආයතනපයන් ඉල්ලා සටින බව ප්රකාශ කරන ලදි. පමය අවසාන සභාපවන් පහෝ 

පමවැනි පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කිරීම පිළිබඳ ගරු සභාෙතිතුමාට සේූතිවන්ත වන බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

අපප් ප්රධාන අරමුණ පොදු පේවල් ටිකක් කිරීම බවත් අඩුමතරපම් 50% ක් වත් අපප් මන්ීකාලපේ 

කරන්නට බැරි නම් ඒ මන්ිතුමා අසමත් බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. අෙට ලැබුණ පේ ක්රියාත්මක පනාවීම 

සම්බන්ධව අතිශය කණගාටු වන බවත් ප්රකාශ කරන ලදි. මිනිසුන්පේ ෙැත්පතන් ගත් විට ඒ මිනිසුන්පේ 

බයිසකල් වල විනාශ වීම පිළිබඳ ඔවුන්පොසේ නැගීම සාධාරන බවත් පුලුවන් නම් ABC ෙමපු කිපලෝමීටර් 

02 පහෝ අසේකර ෙරණ ොර පහෝ  හො පෙන පලස අවසාන වශපයනුත් ඉල්ලා සටින බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.25 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී පුජය උඩපවල ධම්මතිලක හිමි ෙැමිපනන ලදි.  

ගරු සභාෙතිතුම 

 

අපප් ප්රපේශපේ සටින පොඩි පකාන්ත්රාත්කරුවන් හදුනා පගන ආණ්ඩුව කටයුතු කළා නම් පමවැනි ප්රශේන 

ෙැන පනානගින් බව ප්රකාශ කරන ලදි. එපසේ ගම් වල සටින පකාන්ත්රාත්කරුවන් සාර්ථකව වැඩය නිම කර 

ඇති බව ප්රකාශ කරන ලදි. පලාකු පලාකු පකාන්ත්රාත්කරුවන්ට පම්වා ලබා දීම නිසා ගැටළු ඇති වී ඇති 

බව පෙන්වා පෙන ලදි. එය ඉදිරිපේදී වත් නිවැරදි කර වැඩකටයුතු සදුපේ යැයි විශේවාස කරන බවත් ප්රකාශ 

කරන ලදි. ඔපේ පකාට්ඨාස වල මාර්ග වල යම් ගැටළුකාරී තත්වයන් තිපබනවා නම් ගපම් මිනිසුන් එකතු 

කර පගන ොරට බැසමට සුදුසු කාලය ෙැමිණ ඇති බව ප්රකාශ කරන ලදි. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.26 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී එන්.ජී. චතුරංග ෙර්ශන කුමාර මහතා ෙැමිපනන 

ලදි.  
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ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ඊ.ආර්. සුමනාවතී මිය  

 

ගරු සභාෙතිතුමනි ොරවල් ගැන කියන විට ඉතා කණගාටු බවත්,පගානාපගාල්ල පකාට්ඨාසපේ 

කිපලෝමීටර්  2 1/2  ක් ලැබුණු බවත් අපනක් හැම ොරක්ම පොඩි පොඩි කෑලි වශපයන්  මීටර් 100 ක් 

පහා මීටර් 200 ක් වශපයන් හො ඇති බවත්, පගානාපගාල්ල පොර ෙහ හංදිපේ සට මීටර් 700ක් හංදිපයන් 

ශාන්ත කන්සේත්රක්ෂන් භාර ගත් බවත් එයට ABC ෙමා තුනී කර ඇති නමුත් අවශයතාවය ෙරිදි උවමනා 

ප්රමිතියට එය කර පනාමැති බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. එපසේ ප්රමිතියක් නැති නිසා එම ගල්කැට උඩ යන විට 

අපෙ ඉමාලි මන්ීතුමිය ෙැවසූ ෙරිදි වාහනවල ෙැච් යන බව ප්රකාශ කරන ලදී. එවැනි පේ සදුූපේ අෙ 

අවධානය පයාමු කළ අතර, කන්සේරක්ෂණ් භාර ගත් කන්සේරක්ෂන් ආයතනපේ වැරදි නිසා බව ප්රකාශ 

කරන ලදී. අම්ොර නන්දිපයසේ ශාන්ත කියූ විට ඕනම පකපනක් ෙන්නා බවත් එයාලා වැඩ කරනවාෙ නැේෙ 

කියන්නත් ෙන්නා බවත් පුේගලයා හදුනාපගන එම පකාන්ත්රාත්තුව භාර දුන්නා නම් සමහර විට කි.මී. 3 මී. 

700 අවසන් කරන්නට තිබූ බව  පෙන්වා පෙන ලදී. මිනිසුන් පම් පිළිබඳව අෙට පචෝෙනා කරන බව ප්රකාශ 

කරන ලදී. නමුත් මී. 100, මී. 200 වපේ ගත් පකාටසේ වල වැඩ අවසන් කර ඇති බවත් ඒ ොරවල් අපප් 

අධීක්ෂණය යටපත් පහාඳ විදිහට කර ගත් බව ප්රකාශ කරන ලදී. එවැනි තත්ත්වයන් උඩ අෙට 

පෙෝෂාපරෝෙණය ෙමණක් ලැපබන බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.30 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී එල්.ආර්. චන්රපසේකර මහතා ෙැමිණ අසුන් 

ගන්නා ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී දක්. දේමිරි මහතා 

 

ගරු සභාෙතිතුමනි, රුහුණුගම පකාට්ඨාසපේ ඊසට් ලංකා ආයතනපයන් ොර හෙන්න ගත් නමුත් බාපගට 

එය සදු කර අතඇරලා ෙමා පගාසේ ඇති බව ප්රකාශ කරන ලදී. පගාවි සංවිධාන මඟින් ොරවල් හෙන්න මී. 

100  වපේ භාර දුන් බවත් ඒවාට කුමක් සදුූපේ ෙැයි විමසන ලදී. පගාවි සංවිධාන වලින් අෙට බනින බවත් 

පගාවි සංවිධානපේ මුෙල් අපි අරපගන විනාශ කළා යැයි පචෝෙනා කරන බවත් ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.35 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී එම්.එම්. මාලක මිහිර බණ්ඩාර මහතා ෙැමිණ 

අසුන් ගන්නා ලදී.  

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

අෙ දිනපේ සාකච්ඡා වුන කාරණා අනුව පකාන්ත්රාත් කරුවන් අසාධුගත පල්ඛ්නගත කිරීම සඳහා ඉතා 

ඉක්මනින් ලිපි පල්ඛ්න යවන පලස ප්රකාශ කරන ලදී. අපි පමවැනි පේවල් සදු පනාකපළාත් අපි ඒ සඳහා ඒ 

පකාන්ත්රාත්කරුවන්ට උෙේ කරනවා යැයි මිනිසුන් සතන බවත් එමනිසා ඉතා ඉක්මනින් පම් කටයුත්ත 

සදුවිය යුතු බවත් ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලුම මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව එම දයෝජනාව සම්මත 

විය.  

 

දයෝජනා අංක 06/2023/03(05) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්, ප්රාපේශීය පල්කම් පකාට්ඨාසය පුරා ඇති වීදී 

ලාම්පු අළුත්වැඩියා කිරීමට තිපබන මුෙල් ප්රතිොෙන අනුව විදුලි බුබුළු මිළදී ගැනීමට සභා අනුමැතියට 

පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ආර්.ඒ.ඩී. ිිර  ාන්ත්රත කුමාර මහතා විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී. 
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එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒම දයෝජනාව සම්මත විය. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 10.45 ට ගරු ප්රා.ස. පේ.ආර්. ජගත් ප්රසන්න මහතා ෙැමිණ අසුන් ගන්නා ලදී.  

 

දයෝජනා අංක 06/2023/03(06) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන්, සමනබැේෙ සහ වෑරැන්කැටපගාඩ පහඝ 

පබාජුන් හල සඳහා කඩිනමින් ප්රසම්ොෙන ක්රියාවලිය මඟින් මහජනතාවට පසේවයක් වන ෙරිදි අවශය 

කටයුතු කිරීමට සභා අනුමැතිය ස ඳහා පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රිනී ඊ.ආර්. සුමනාවති මිය විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී. 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී එන්ත්ර.ජී. චතුරංග දර් න කුමාර මහතා 

 

සමූෙකාර භූමිපේ වෑරැන්කැටපගාඩ පගාඩනැගිල්ල සාො ඇති බවත් සභාෙතිතුමාත් සමඟ සාකච්ඡා පකාට 

සභාපවන් එය ක්රියාත්මක කරන තුරු කාන්තා සමිතියක් මඟින් එය ෙවත්වාපගන යන බවත් එළවළු, 

පකාළ කැඳ ආදී පේ එම සේථානපේ පවළඳාම් කරන බවත් කාන්තාවන් 13 පෙපනකු ෙමණ දින පබො පගන 

පවළඳාම් කරන බව ප්රකාශ කරන ලදී. ප්රසම්ොෙන කටයුතු සදු කිරීපම්දී එම සමිතියත් සමඟ සාකච්ඡා 

පකාට ඔවුන්ට අසාධාරණයක් පනාවන ෙරිදි ක්රියාත්මක කිරීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

එය තුළින් සභාවටත් ආොයමක් එන ආකාරයට ප්රසම්ොෙන කටයුතු කිරීම සදු කිරීමට බලාපොපරාත්තු වන 

බව ප්රකාශ කරන ලදී. ප්රසම්ොෙන කටයුතු වලට අවශය ලියකියවිලි ඉතා කඩිනමින් සදු කරන පලස 

පල්කම්තුමියට උෙපෙසේ පෙන ලදී. එම පගාඩනැගිල්ල ශ්රියානි විපේවික්රම මැතිණියපේ ප්රතිොෙන යටපත් 

රු. 2,000,000.00 ක වයාෙෘතියක් බව ෙැහැදිළි කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මහතා 

 

ගරු සභාෙතිතුමනි, පොඩි ෙැහැදිළි කිරීමක් කර ගැනීමට අවශය බවත් පමම වයාෙෘතිපේ පගාඩනැගිල්ල 

එක් අපයකුට බදු දීමට ප්රසම්ොෙන කටයුතු සදු කරනවාෙ පනාඑපසේනම් පකාටසේ පවන්කර එක් එක් අයට 

දිය හැකි බවත් එපසේ සදුවනවාෙ යන්නත් විමසන ලදී. චතුරංග මන්ීතුමා ෙැවසු ආකාරයට 

වෑරැන්කැටපගාඩ පගාඩනැගිල්ල වැසී පගාසේ තිබූ නිසා කාන්තාවන් ඔවුන්පේ නිෂේොෙන අපලවි කර ගැනීම 

සඳහා පමය පයාො පගන ඇති බවත් ආහාර රවය අපලවි කරනවානම් එම ආහාර රවය පවන් කර හදුන්වා 

දිය යුතු පේවි යැයි ප්රකාශ කරන ලදී. සභාව මඟින් භූමිය පවන් කර වර්ග අඩි ප්රමාණය හඳුනාපගන එක් 

අපයකුට වර්ග අඩි පකාෙමණ ලබා පෙනවාෙ ආදී පලස හඳුනාපගන කටයුතු කළ යුතු බව ප්රකාශ කරන 

ලදී. විවිධ කෑම වර්ග වලින් එක් එක් අයට පවළඳාම් කිරීමට උෙපෙසේ ලබා දීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී. 

ප්රථමපයන් මා ඇසු ප්රශේනය අසන බවත් පමය පොළක් බදු පෙන ආකාරයට බදු පෙනවාෙ පනාඑපසේනම් තනි 

තනිව බදු පෙනවාෙ යැයි විමසන ලදී. පමහි පවළඳාම පුරුදු වන තුරු ප්රාපේශීය සභාවට සාමානය ආොයමක් 

ලැබුපනාත් ප්රමාණවත් බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

පෙලංකාවල මන්ීතුමා එවැනි ප්රශේනයක් විමසීම ඉතා පහාඳ බවත් සමනබැේෙ පගාඩනැගිල්ල හෙන ලෙ 

සැලසුම සාර්ථක නෑ වපේ හැපඟන බවත් කඩ පවන් කර නැති බවත් නිකන්ම ශාලාවක් ෙමණක් තිපබන 

බවත් අපප් කාර්මික නිලධාරිපයකු යවා එය ෙරීක්ෂා කර යවා අවශය කටයුතු සදු කළ යුතු බවත් පෙන්වා 

පෙන ලදී. ඒවා පවන් පවන් කර සැකසීම සදු විය යුතු බවත් ෙැහැදිළි කරන ලදී. 
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ගරු උප සභාපති එච්.එම්. ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න මහතා  

 

පම් සම්බන්ධව මීට පෙර පයෝජනාවක් පගන ආ බවත් ඒ අනුව කටයුතු කරා නම් ප්රශේනයක් පනාවන බවත් 

පෙන්වා පෙන ලදී. එම පයෝජනාපේදී විශාල වශපයන් මන්ීවරු අෙහසේ ෙැක්ූ බවත් ඒ පයෝජනාව අනුව 

කටයුතු කිරීම සුදුසු බව පෙන්වා පෙන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රිනී ඒ. නන්ත්රදිකා ප්රියන්ත්රති කුමාරි මිය 

 

සමනබැේෙ වාහන නැවැත්වීම සඳහාවත් ඉඩ ෙහසුකම් තවම සකසේ කර නැති පහයින් එම සේථානපේ 

පවළඳාම් කටයුතු විශාල පලස ලාභ උෙයමින් කිරීමට හැකියාවක් ඇති පේවි යැයි පනාසපතන බවත් යම් 

සේථාවරයකට ෙැමිපණන තුරු පොඩි මුෙලක් ඇති කිරීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී. පමම සේථානය ප්රසේධ 

වන තුරු යම් සහනයක් ලබා පෙන පලස පෙන්වා පෙන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ඒ. සුසන්ත්රති කුමාර කුසුම්ිරි මහතා 

 

ගරු සභාෙතිතුමනි, අෙට යම් සහන කාලයක් මාසයක් පහෝ පෙකක් කිසදු මුෙලක් අය පනාකර තමන් 

කැමති වයාොරයක් ආරම්භ කරන්නට ඉඩ දිය යුතු බවත් ඉන් ෙසු එම සේථානපයන් සභාවට ආොයමක් 

ලැපබන ෙරිදි ප්රසම්ොෙන කටයුතු සදු කිරීම සුදුසු බව පෙන්වා පෙන ලදී.  

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

පම් කාරණයට අොළ පයෝජනාව තිපබන ෙරණ සභා වාර්තාව පසායා පගන ඒ අනුව කටයුතු කිරීමට බලය 

පෙන බව ප්රකාශ කරන ලදී. ෙැනට වෑරැන්කැටපගාඩ පවළඳාම් කරන අයට ප්රමුඛ්තාවය ලබා දිය යුතු 

ආකාරයට කටයුතු කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදී. අපප් කාර්මික නිලධාරිපයකු පහටම යවා වාර්තාවක් 

ලබා ගන්නා පලස පල්කම්තුමියට උෙපෙසේ පෙන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මහතා 

 

කලින් සභා වාරයක පම් පිළිබඳව සාකච්ඡා කර ඇති බවත් මා එදින පනාසටින්නට ඇති බවත් එමනිසා මට 

මතකයක් පනාමැති බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අපි ඒ කතා කර ගත් ෙරිදි කටයුතු සදු විය යුතු බව සතය බවත් 

නමුත් ඒ කාර්ය සභාව යටපත් ක්රියාත්මක වන බව මහජනතාවට ෙැපනන්නට හැරිය යුතු බව ප්රකාශ කරන 

ලදී. එපසේ පනාමැතිව පම් අයාපල් යෑමට ඉඩ දිය පනාහැකි බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. එමනිසා සභාපේ 

නියාමනයක් විය යුතු බව පෙන්වා පෙන ලදී. ගපම් පහාඳයැයි සමිතියකට පහෝ පමය ලබා දී බලමු යැයි 

ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

දම් කාරණාව සම්බන්ත්රව දයෝජනාව තිදබන මීට දපර සභා වාර්තාව දසායා දගන එහි සාකච්ඡා වු 

කරුණු අනුව ගන්ත්රනා ලද තීරණය අනුව කටයුතු ිදු කිරීමට තීරණය විය. 

 

එම තීරණය සඳහා එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව 

සම්මත විය. 

 

දයෝජනා අංක 06/2023/03(07) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් සභාපේ මූලය අර්බුෙයක් ෙවතින බැවින් වාහන 

පසේවා මධයසේථානයට උෙකරණ  හා රවය මිලදී ගැනීම සෙහා 189- 6001- 00011061 -2 ගිණුම් අංක ෙරණ 

සේථාවර තැන්ෙතුපවන් රු.2,000,000.00 ලබා පගන වියෙම් ෙැරීම  සඳහා සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී.   
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ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී   එල්.එච්. කරුණාදසවන දයාතිලක මයා  විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී 

 

එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව සම්මත විය.  

 

දයෝජනා අංක 06/2023/03(08) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් ආරම්භ කිරීමට පයෝජිත වාහන පසේවා 

මධයසේථානපේ පසේවා කටයුතු ආරම්භ කිරීම සඳහා රජපේ වාහන හා පෙෞේගලික වාහන සඳහා මිළ ගණන් 

සාකච්ඡා කර තීරණය කර ගැනීම සඳහා සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදී.  

 

ගරු උප සභාපති එච්.එම්. ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න මහතා විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී එච්.පී. ප්රියන්ත්රත ිිර කුමාර මහතා 

 

ගරු සභාෙතිතුමනි, පම් මස 10 වන දිනට ආරම්භ කිරීමට වැඩපිළිපවල සකසේ කර තිපබනවාෙ යන්න 

විමසන ලදී. ඉක්මනින් එය ක්රියාත්මක කපළාත් පහාඳ යැයි ෙ ප්රකාශ කරන ලදී. රජපේ වාහන වලට 

ෙමණක් පනාව පෙෞේගලික වාහන ෙ පසේවා කිරීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී. සභාපේ අපප් කාලයත් 

අවසන් වී පගන යන නිසා පමය ඉක්මනින් ක්රියාත්මක වීමසුදුසු බව පෙන්වා පෙන ලදී.  

 

ගරු උප සභාපති එච්.එම්. ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න මහතා  

 

ගරු සභාෙතිතුමනි, පමම පයෝජනාව පගාඩක් කල් සට ක්රියාත්මක වීමට නියමිත පෙයක් නිසා අපප් සභා 

බල කාලය ඉවර වීමට පෙර පමය ෙටන් ගැනීම සුදුසු බවත් පම් ප්රපේශපේ ෙවතින මිළ ගණන් වලට 

අඩුපවන් සහනොයී මිලට ප්රපේශපේ ජනතාවට තමන්පේ වාහනය පසේවා කර ගැනීමට හැකි වන ෙරිදි 

රජපේ හා පෙෞේගලික වාහන සයල්ල පසේවා කිරීම සදුවිය යුතු යැයි මා විසන් පයෝජනා කරන බව ප්රකාශ 

කරන ලදී. සාධාරණ මිළක් විය යුතු බවත් පුේගලික මිළට තරඟකාරීවන ආකාරයට අඩු මුෙලට වාහන 

පසේවා සදු විය යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී. වටපිටාපේ ෙැනට ෙවතින මිළ පසායා බලා ඒ අනුව කටයුතු කිරීම 

සදුවිය යුතු බව පෙන්වා පෙන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

අවට ෙවතින පසේවා සේථාන 05 ක ෙමණ මිළ ගණන් බලා එම මිපලන් 15%ක් ෙමණ අඩු කර මිල තීරණය 

කිරීම සුදුසු ෙැයි විමසන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී දේ.ආර්. ජගත් ප්රසන්ත්රන මහතා 

 

එම තීරණපේ ගැටළු සහගත තත්ත්වයක් ෙවතින බවත් වාහනයක් පසේවා කරන විට ඔයිල්වල මිළ ගණන් 

තිපබන බවත් අමතර පකාටසේ වල මිළ ගණන් තිපබනවා එමනිසා 15%ක් යැයි එකවර අපි හැදුවාම අමතර 

පකාටසේ හා ඔයිල් වල මිළ ගණන් සමඟ ඔය කියන මුෙලට යා පනාහැකි බව ප්රකාශ කරන ලදී. එමනිසා 

පසේවා ගාසේතුපවන් සයයට ගණන අඩුවිය යුතු බව පෙන්වා පෙන ලදී. 

 

ගරු උප සභාපති එච්.එම්. ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න මහතා  

සභාපේ පසේවකයන් විසන් පමම පසේවය සෙයන නිසා පසේවා ගාසේතුපවන් 20% ක් වැනි මුෙලක් අඩු කළාට 

ගැටළුවක් පනාමැති බවත් මහජනතාවට පසේවයක් සදුවිය යුතු නිසා එපසේ කිරීම සුදුසු බව පෙන්වා පෙන 

ලදී.  
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ගරු සභාපතිතුමා 

 

පමම කාරණපේදී වාහන පසේවා කිරීම සදු කරන්පන් බහු කාර්ය සහයකු පලස පසේවය කරන පරාෂාන් 

මහතා බවත් ඔහුට වැටුෙ පලස ලැපබන්පන් රු. 22500.00 ක මුෙලක් බවත් එමනිසා එම වාහන පසේවා 

කිරීපම්දී ඔහුටත් යම් මුෙලක් ලැපබන ආකාරයට කටයුතු කරන්නට පුළුවන් නම් ඉතා පහාඳ බව පෙන්වා 

පෙන ලදී. එක් වාහනයක් පසේවා කළ ෙසු එම වාහනපේ පසේවා මුෙලින් 10% ක් වැනි මුෙලක් ඔහුට ලැපබන 

පලස තීරණයක් ගත යුතු බව පෙන්වා පෙන ලදී. තවත් සහයකයකුත් ඔහුට සහය වන නිසා ඔවුන් 

පෙපෙනාට පසේවා ගාසේතුපවන් 10% ක වැනි මුෙලක් ලබා දීමට කටයුතු කිරීම සුදුසු බව පෙන්වා පෙන ලදී.  

 

ගරු උප සභාපති එච්.එම්. ජගත් දේ ප්රිය අදේවර්න මහතා  

වාහන පසේවා කිරීපම්දී අවට වාහන පසේවා මධයසේථාන වල පසේවා ගාසේතු සළකා බලා එම පසේවා ගාසේතු 

වලින් 20% ක් අඩුපවන් අය කිරීමටත් එම පසේවා ගාසේතුපවන් 5% ක මුෙලක් වාහන පසේවා කරන පසේවක 

මහතාට සහ සහයක මහතාට ලබා දීමටත් සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

අවට වාහන දසවවා සවථානවල මිළ ගණන්ත්ර සසඳා බලා එම වාහන දසවවා මයසවථාන වල දසවවා 

ගාසවතුදවන්ත්ර 10% ක් අඩු කර වාහන දසවවා කිරීදම්දී අය කිරීමටත් වාහන දසවවා ගාසවතුදවන්ත්ර 7% ක් දසවවා 

කරන දසවවක මහතාටත් දසවවා ගාසවතුදවන්ත්ර 3%ක් සහයක මහතාටත් ලබා දීමට තීරණය විය.  

 

එම තීරණය එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව සම්මතවිය. 

 

දයෝජනා අංක - 06/2023/03(09) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් මාස 06 ක ෙරිගණක පුහුණු කටයුතු සඳහා 

කල්ෙනි විබුේධා මහත්මියට අවසේථාව ලබා දීමට සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී පී.දක්. තරිඳු තුෂාන්ත්ර නංජය මහතා විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී.  

 

එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව එම දයෝජනාව සම්මත 

විය.  

 

දයෝජනා අංක - 06/2023/03(10) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් ෙළාත් ොලන පකාමසාරිසේ කාර්යාලපයන් 

ලැබුණු ලිපියට අනුව වැඩිහිටියන් සෙහා දිවා කාලපේ රැදී සටීමට  වීරපගාඩ හා පගානාපගාල්ල උහන 

ප්රාපේශීය සභාවට අයත් පගාඩනැගිලි 02 ක ප්රතිසංසේකරණය සඳහා සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී.   
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ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රීනී පී.ඒ.අයි.සන්ත්රයා පලිහක්කාර මිය විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී.  
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ගරු සභාපතිතුමා 

 

සභාවට අයිති පගාඩනැගිලි 02 ක වැඩිහිටියන් සඳහා දිවා කාලපේ රැසේවීම් කටයුතු කිරීමට ලබා දීමට 

ප්රතිසංසේකරණය කිරීම සඳහා බලාපොපරාත්තු වන බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව එම දයෝජනාව සම්මත 

විය.  

 

ඔරදලෝසු දේලාදවන්ත්ර දප.ව. 11.15 ට දත් විදේකය සඳහා සභාව කල් තබන ලදී. 

 

ඔරදලෝසු දේලාදවන්ත්ර දප.ව. 11.50 ට දත් විදේකදයන්ත්ර පසුව නැවත සභාව ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ඔරපලෝසු පේලාපවන් පෙ.ව. 11.25 ට ගරු ප්රා.ස. මන්ී රංජිත් වනිගසංහ ඒකනායක මහතා ෙැමිපණන 

ලදී. 

 

දයෝජනා අංක - 06/2023/03(11) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් උහන වසා ෙමා ඇති කඩ කාමර 02 ක 

පටන්ඩර් කිරීම සඳහා  සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන ලදී.   

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී රංජිත් වනිගිංහ ඒකනායක මහතා විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී.  

 

එම අවසවථාදේ පැමිණ රැඳී ිටි ියලු මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ කැමැත්ත මත ඒකමතිකව එම දයෝජනාව සම්මත 

විය.  

 

දයෝජනා අංක - 06/2023/03(12) 

 

ගරු සභාෙති ටී.ජී. උපුල් ප්රියන්ත විපේවර්ධන මහතා විසන් මැතිවරණ සීමා නීර්ණ පකාමිෂන් සභාව විසන්  

සීමා නීර්ණය කිරීම පිළිබෙ විපරෝධය ෙැක්වීම  සඳහා  සභා අනුමැතියට පයෝජනා පකාට ඉදිරිෙත් කරන 

ලදී.   

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී රංජිත් වනිගිංහ ඒකනායක මහතා විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී.  

 

ගරු සභාපතිතුමා  

 

සීමා නීර්ණය පකාමිෂන් සභාව මඟින් සීමා නීර්ණය කිරීපම්දී ප්රාපේශීය පල්කම්වත් අපිවත් පනාෙැන සීමා 

නීර්ණය කර ඇති බවත් කුමාරිගම ගත් විට වසම් 11 ක් ඇති බවත් 50% ක් අඩු කරනවා කිේවාට එපලස 

කළ පනාහැකි බවත් උහන රාම නිලධාරී වසම් 55 ක් එකවරම 50%ක් අඩු කරන්නට යාපම්දී යම් යම් 

ගැටළු මතුවන බවත් පෙන්වා පෙන ලදී. මැතිවරණ නීර්ණය පකාමිෂන් සභාවට පගාසේ සාකච්ඡා කිරීමට 

පහෝ අම්ොර සහකාර මැතිවරණ පකාමසාරිසේ සමඟ සාකච්ඡා කිරීමට පහෝ ෙළාත් ොලන සහකාර 

පකාමසාරිසේ හරහා යම් ගැටළුක් ඉදිරිෙත් කිරීමට පහෝ අපප් විපරෝධතාවයක් තිපබන බව පෙන්වා සභා 

අනුමැතියක් ගත යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී. උොහරණයක් පලස ගලපිටගල පකාට්ඨාස පෙක හා 

මායාදුන්න හා පසේනාගම උතුර ෙකුණ එක පකාට්ඨාසයක් වන බවත් එපසේම නවගිරියාව, පගානාපගාල්ල, 

වෑරැන්කැටපගාඩ, බණ්ඩාරදුව එක පකාට්ඨාසයක් වන බවත් පම් පිළිබෙව විමසලිමත්ව බැලීපම්දී ගැටළු 

සහගත තත්ත්වයක් ෙවතින බව ප්රකාශ කරන ලදී. භූ විෂමතාවය හඳුනා ගැනීපම්දී සැබෑ පලසම ගැටළු 

තිපබන බවෙ පෙන්වා පෙන ලදී. උහන ප්රාපේශීය සභාව තුළ භූ විෂමතා තත්ත්වයන් නිවැරදිව හඳුනාපගන 
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සීමා නීර්ණය කිරීම සදු වී පනාමැති බවත් 50% ක් අඩු කරනවා කියා උහන පකාට්ඨාස එකම 

විශාලත්වපයන් පනාමැති බවත් පමහි ගැටළු සහගත තත්ත්වයක් ඇති බව පෙන්වා පෙන ලදී. පම් පිළිබඳව 

මැතිවරණ සහකාර පකාමසාරිසේපගන් හා දිසාෙතිතුමාපගන් ඉල්ලීම් කළ බවත් අවසානපේදී උහන 

ප්රාපේශීය සභාව පකාට්ඨාස 09 ක් කළ එක පකපසේ පහෝ පකාට්ඨාස 11 ෙක්වා වැඩි කරගත් බවත් අෙ 

විසන් ඉල්ලා සටිපේ පකාට්ඨාස 13 ක් පලස කරන පෙන  බවත් ඒ පිළිබඳව තවම කටයුතු සදු වී පනාමැති 

බවත් සමහර මන්ීවරුන්පේ පකාට්ඨාස ඒ ආකාරපයන්ම තිපබන බවත් සමහර මන්ීවරුන්පේ 

පකාට්ඨාස 03 ට 04 ට කැඩී අසාධාරණ තත්ත්වයන් මතුවී ඇති බවත් පෙන්වා පෙන ලදී. එමනිසා සයලු 

පෙනාම තම තමන්පේ පේශොලන නායකයින් සමඟ සාකච්ඡා පකාට මැතිවරණ පකාමිෂන් සභාවට පයාමු 

කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදී. මා විසන් 2011 වර්ෂපේදී එපසේ පයාමු කර හොගත් බවත් මාපේ, 

මහකණ්ඩිය, කහටගසේයාය, වැලිකහපගාල්ල ෙමණක් තිබුණ බවත් පෙමටමල්ෙැලැසේස ඉවත් කර තිබූ 

බවත් මා විසන් එය ලිඛිතව ඉවත් කර සාොගත් බවත් පෙන්වා පෙන ලදී. සීමා නිර්ණ පකාමිෂන් සභාවට 

ලිඛිතව පෙන්වා දුන් විට ඒ පිළිබඳව සළකා බලන බවත් එමනිසා සයලු පෙනාම එක්වී සහපයෝගපයන් 

කටයුතු කිරීම සුදුසු බව පෙන්වා පෙන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී රංජිත් වනිගිංහ ඒකානයක මහතා 

 

මැතිවරණ සීමා නීර්ණ පකාමිෂන් සභාව නැවත මාසයකට දින දීර්ඝ කර ගැනීමක් සදු කර ගත් බවත් පම් 

සභාව තුළින් ඒකමතිකව ගනු ලබන තීන්දුව මැතිවරණ සීමා නීර්ණ පකාමිෂන් සභාවට ලිඛිතව ඉදිරිෙත් 

ඛ්ල යුතු බවත් දිසාෙතිතුමාටත් එය ඉදිරිෙත් කළ යුතු බවත් කථානායකතුමාටත් අගමැතිතුමාටත් එය 

ලිඛිතව ඉදිරිෙත් කළ යුතු බව පෙන්වා පෙන ලදී. එය පිටෙත් 04 කින් යැවිය යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී. 

පමය සාර්ථක වීමටනම් එපසේ කළ යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී. පකාට්ඨාස 11 කට හැදුපවාත් කාටවත් 

අසාධාරණයක් පනාවිය යුතු බව පෙන්වා දිය යුතු බවත් මා උොහරණයක් පලස ගත්විට උොගිරිගම 

නැපගනහිර බටහිර උහන නගරය ගලහිටියාපගාඩ මට ෙමා නැති බවත් එවිට ොළම් කඳවුර මපගන් ඉවත්වී 

ඇති බවත් පම්වා ගැටළු සහගත බවත් පගන්වා පෙන ලදී, ොර්ලිපම්න්තුපේ ෙක්ෂපේ අයපගන් ෙමණක් 

පනාව විෙක්ෂපේ අයපගන්ෙ අෙහසේ ලබා ගන්නා බවත් සයලු පෙනාපේ අෙහසේ සංකලනය කර මධයසේථ 

තැනක සට පමය සදු කරාවි යැයි ප්රකාශ කරන ලදී. පුළුවන්නම් ජනතාව ෙැමිණිල්ලක් සදු කළ යුතු යැයි ෙ 

ප්රකාශ කරන ලදී. මානව හිමිකම් පකාමිෂන් සභාවට ෙැමිණිල්ල ඉදිරිෙත් කළ යුතු බවෙ පෙන්වා පෙන ලදී. 

අපප් අයිතිවාසකම් තිපබන ෙැතිවල පකාට්ඨාස පබදීපමන් අගතියක් වන බව පෙන්වා විිමත් ආකාරයට 

පම් පකාට්ඨාස පබදීමට මැදිහත්වන පලස ෙැමිණිල්ලක් ඉදිරිෙත් කළ හැකි බවෙ පෙන්වා පෙන ලදී. 

පොදුපේ අපි කිහිෙ පෙපනක් එකතුවී මානව හිමිකම් පකාමිෂන් සභාපේ ෙැමිණිල්ලක් ෙැමීම සුදුසු බව 

පෙන්වා පෙන ලදී. මා පම් ෙැවසු ආකාරයට ලිපි දින 04 ක් 05 ක් ඇතුලත ඒ ඒ අොළ ආයතන සඳහා යැවීම 

සදුවිය යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී එච්.පී. ප්රියන්ත්රත ිිර කුමාර මහතා 

 

සීමා නීර්ණවලදී ෙැනටත් අසාධාරණයක් වී ඇති බවත් ඉදිරියටත් එවැනි තත්ත්වයන් පනාවීමට කටයුතු සදු 

කපළාත් ඉතා පහාඳ බවත් මාපේ පකාට්ඨාසපේ උෙයපුර ගපම් ඉසේසරහා පවළඳසැල් ටික රජගමට අයිති වී 

ඇති බවත් අපි බඩු ගන්නා කඩයට ොපර් එහා ෙැත්පත් තිබුණත් රජගමට අයිතිවී ඇති බවත් සීමා නීර්ණ 

වලදී එවැනි අසාධාරණකම් සදුවී ඇති බව පෙන්වා පෙන ලදී. උොහරණයක් පලස ෙහ අපට් පකාළණිපේ 

ෙකුණු පකාටස පමයට එකතු කපළාත් ප්රශේනයක් නැති බවත් චඩයන්තලාව පකාටස එකතු කපළාත් පලාකු 

අසාධාරණයක් වන බවත් පෙන්වා පෙන ලදී. එවැනි අවසේථාවල ෙැමිණිලි කරන විට අපිත් එකතු කරපගන 

කටයුතු කරන පලස ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

දමම සභාදේදී දක්වන ලද අදහසව ඉදිරිපත් කර මැතිවරණ සීමා නීර්ණ දකාමිෂන්ත්ර සභාදේ සභාපතිතුමා  

සීමා නීර්ණය කරන ආකාරයට විදරෝය දක්වා ලිඛිතව ලිපියක් ඉදිරිපත් කිරීමටත් එහි පිටපත් අතිගරු 

ජනාධිපතිතුමාට, අග්රාමාතයතුමාට, කතානායකතුමාට, පලාත් පාලන රාජය අමාතයතුමාට, දිසාපතිතුමාට, 

සහකාර මැතිවරණ දකාමසාරිසව තුමාට, පලාත් පාලන දකාමසාරිසව, පලාත් පාලන සහකාර 

දකාමසාරිසවතුමාට, ප්රාදේශිය දල්කම් තුමාට දයාමු කිරීමට තීරණය විය . 



17 
 

 

එම තීරණයට එම අවසවථාදේදී පැමිණ රැඳී ිටි ියලුම මන්ත්රීවරුන්ත්රදේ ඒකමතික කැමැත්ත මත සභා 

අනුමැතිය ලබා දදන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී රංජිත් වනිගිංහ ඒකනායක මහතා 

 

පමම සභාපේ පයෝජනා සහ ආොයම් වියෙම් සම්මත කිරීම සඳහා විපශේෂ සභාවක් අවශය බැවින් විපශේෂ 

සභාවට දිනයක් ලබා පෙන පලස පයෝජනා කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මහතා විින්ත්ර එම දයෝජනාව සවීර කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

මහ සභාපේ ඒකමතික ඉල්ලීම මත මාර්තු මස 14 වන දින විපශේෂ සභාවක් කැඳවන බව ප්රකාශයට ෙත් 

කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මහතා 

 

අෙ සයලු පෙනාම ගරු කටයුත්තක් පලස සළකා ඉතා ආඩම්බරපයන් මන්ීරපයකු පලස ෙත්වී ෙැමිණි 

බවත් හැත්තෑොහක් ෙමණ ජීවත් වන උහන පකාට්ඨාසපේ 48000 කපේ ඡන්ෙපයන් ෙත්වී ෙැමිණ ගමට 

යම් පසේවයක් කිරීමට ප්රපේශයට යම් පසේවයක් කිරීමට ලැබුණ එම අවසේථාව ගරු කටයුත්තක් පලස ෙත්වී 

ෙැමිණි බවත් නම්ත් වර්තමානපේ පම් තිපබන තත්ත්වය සමඟ ෙත්වී සටින ෙක්ෂ විෙක්ෂ සයලු පෙනා 

එපසේම ොර්ලිපම්න්තුපේ මන්ීවරු 225 පෙනාම පහාරු යැයි සමහරු ෙවසන බවත් නමුත් බහුතරයකපේ 

කැමැත්ත අෙටත් ඉතිරිවී ඇති බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අපි වී ටිකක් පසෝෙන විට පබාල් වී ටිකකුත් උඩ 

ොපවන බවත් ඒවාපේ යම් කිස සුළු පිරිසක් සාමානය ජනතාව ප්රපයෝජනයට අරපගන තමන්පේ 

පේශොලන බලපුළුවන්කාරකම් පේශොලන අවශයතාවයන් ඉෂේට කර ගන්න මෑත කාලපේ බහුතරයක් 

උත්සාහා ගන්නා බවත් ෙැහැදිළි කරන ලදී. මිනී මතින් පගාසේ පහෝ තමන්ට බලය අල්ලා ගැනීමට 

පවපහපසන පකාටසක් සටින බවත් පබාරදිපේ මාළු බාන පිරිසක් සටින බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. එමනිසා 

අපි මහජන නිපයෝජිතයන් පලස ඉතා ශක්තිමත්ව ආත්ම විශේවාසපයන් යුතුව කටයුතු කළ යුතු බවත් 

පෙන්වා පෙන ලදී. ෙැහැදිළිවම පේශොලනපේ රැඳී සටිනවානම් තමන්පේ ගරුත්වය පකායිම 

පමාපහාතකවත් පකපලසන්න පෙන්න එො යැයි ප්රකාශ කරන ලදී. සමහර පේශොලනය කරත් සමාජයට 

බියකින් ෙසුවන බව මා ෙන්නා බවත් තමන් නිවැරදි නම් තමන් වංචා කර නැත්නම් තමන් පහාරකම් කර 

නැත්නම් කිසම අකටයුත්තක් කර නැත්නම් සමාජයට යම් පමපහවරක් කරපු උෙවිය නම් කිසම 

අවසේථාවක ඕනෑම තැනකට මුහුණ පෙන්නට බය විය යුතු නැති බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. තමන්පේ 

ගරුත්වය තබාපගන කටයුතු කළ යුතු බව ෙැහැදිළි කරන ලදී. අයට ෙක්ෂ විෙක්ෂ පේෙයකින් පතාරව 

මන්ීවපයකුට උෙකාරය සහපයෝගය දිය යුතු බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. යම් මන්ීවරපයකු 

අෙහසුතාවයකට ෙත්පවනවානම් තවත් පකපනකු පවනුපවන් පෙනී සටින්නට හැකියාව තිබිය යුතු බවත් 

විපශේෂපයන්ම මම පමය කීමට පහේතු වන්පන් සමහර අවසේථාවල මන්ීවරපයකුට ලැබිය යුතු පගෞරවය 

සමාජපයන් පනාලැබුණාට ප්රශේනයක් නැති බවයි. සමහර පිරිසේ පචෝෙනා කරන විට සමහර අය තමන්පේ 

වචන ොවිච්චි කිරීමට බපේ සටින බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. පහාඳ පුේගලයාටත් පහාඳක් පනාකියා සටින 

තත්ත්වයක් ෙැන් උේගත වී ඇති බව ප්රකාශ කරන ලදී. රාජය අංශපේ උත්සව අවසේථාවල යම් උසසේ පිරිසේ 

සහභාගීවන අවසේථාවල අපප් සභාෙතිතුමා ඇතුළු මන්ී කණ්ඩායම ෙහළට ෙමා වැඩ කටයුතු සදුූ අවසේථා 

මෑත කාලපේ විශාල වශපයන් තිබුණ බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අපි නිවැරදි නම් ඒවාට විරුේධව හඬක් 

නඟන්නට අෙට පුළුවන් විය යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී. මන්ී දූරය කියන වචනය අපිට ලැබී තිපබන්පන් 

අෙට නීතයානූකූල තත්ත්වයක් ඇති කරන්නට ෙමණක් බවත් පම් සයලුම පෙනා ගපම් යම් සමාජ 

පමපහවරක් සදු කරමින් සටින පුේගලයන් බවත් ෙැහැදිළි කරන ලදී. එමනිසා මන්ීවරුන්පේ තත්ත්වය 

ආරක්ෂා කරපගන ඉදිරි මැතිවරණ වලට සහභාගී වන සයලු පෙනා තමන්පේ ආත්ම විශේවාසපයන් කටයුතු 

කරන්න යැයි මා විසන් ඉල්ලා සටින බවත් අෙ ෙකින මුහුණු නැවත ප්රාපේශීය සභාව තුළදී ෙකින්නට 



18 
 

ලැපේවා යැයි ප්රාර්ථනා කරමින් පමපතක් කල් අපප් වචන වලින් යම් යම් හිත් රිෙවීම් ූවානම් සමාව 

ඉල්ලා සටින බවත් පෙෞේගලිකව අපප් ජීවිත වලට ඈො පගන අපි දියුණු පවන්න හිතාපගන එපසේ වචන 

ප්රකාශ පනාකළ බවත් ෙැහැදිලි කරන ලදී. එපසේම පමපතක් කල් පල්කම්තුමිය හා නිලධාරි මණ්ඩලය 

ෙැක්ූ සහපයෝගයට සේූති කරන බව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී රංජිත් වනිගිංහ ඒකනායක මහතා 

 

2012 වර්ෂපේ උහන උොගිරිගම මාර්ගය පගාවි සංවිධාන වැනි සමිතියකින් පකාන්ීට් කළ බවත් ඒ කරපු 

අය එය හරියාකාරව නිම පනාකළ බවත් දුර්වලතා තිබුණු බවත් මා සභාෙතිවරයා වශපයන් සටි කාලපේ 

එහි රැඳවුම් මුෙල් පනාපගූ බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. එම රැඳවුම් මුෙල් ප්රාපේශීය සභාපේ තිපබන බවත් එම 

රැඳවුම් මුෙල් නිෙහසේ කරන්නට යැයි පනාෙවසන බවත් එම මාර්ගය ෙැන් විශාල වළවල් ප්රමාණයක් හැදී 

ඇති බැවින් එම මුෙල උෙපයෝගී කරපගන එම වළවල් ටික වසා මාර්ගය පිළිසකර කර පෙන පලස ප්රකාශ 

කරන ලදී. කාර්මික නිලධාරියාපගන් යම් වාර්තාවක් අරපගන එම ොර සාො පෙන පලස පයෝජනා කරන 

බව ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මහතා 

 

මම එම පයෝජනාව සේීර කරන බවත් රැඳවුම් මුෙල් තබා පගන තිපබනවානම් එය සාො පෙන පලස ප්රකාශ 

කරන ලදී. රැඳවුම් මුෙල් තබා ගන්පන් එවැනි කටයුතු වලට බව ප්රකාශ කරන ලදී. සුසන්ත මන්ීතුමා 

අතයවශය කටයුත්තකට එළියට ගිය බවත් එතුමා විසන් මතක් කළ කරුණක් වන සුහෙගම ප්රපේශපේ 

ොපර් පොඩි වලක් තිපබන බවත් එය ෙසුගිය කාලපේ ෙසේ ප්රවාහනය කිරීම නිසා පකාන්ීට් ොපර් වලක් 

සෑදී ඇති බවත් එයටත් සාමානය මුෙලක් වැය වන බවත් සාමානයපයන් රු. 5000.00 ක මුෙලක් වැය විය 

හැකි බවත් එය එම ොරත් සාො පෙන පලස ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී එච්.පී. ප්රියන්ත්රත ිිර කුමාර මහතා 

 

21 පකාළණිපේ ොපර් ොර පෙෙැත්ත කැළැපවන් වැසී ඇති බවත් එය සුේෙ කර දීම තුළින් ජනතාවට බියක් 

සැකක් නැතුව ොපර් ගමන් කිරීමට හැකි වන බවත් එම ොර පෙෙැත්ත පමෝටර් පරේඩර් කර පෙන පලස 

ඉල්ලා සටින ලදී.  

 

07. කාරක සභාවල වාර්තා - නැත 

 

08. 2023 පෙබරවාරි මස ආොයම් වියෙම් වාර්තාව ඉදිරිෙත් කිරීම 
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2023 වර්ෂපේ පෙබරවාරි මස ඉදිරිෙත් කරන ලෙ ආොයම් වියෙම් වාර්තාව මහ සභාපේ දී සේීර කරන ලදී. 

 

09. 2023 පෙබරවාරි මස ධාවන සටහන් වාර්තාව ඉදිරිෙත් කිරීම - නැත 

 

10. දවනත්.  

 

ගරු ප්රාපේශිය සභා මන්ීවරුන්පේ පනාෙැමිණිම සම්බන්ධ ලිපි සභා අනුමැතිය සෙහා ඉදිරිෙත් කිරීම . 
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ගරු සභාපතිතුමා 

 

ගරු ප්රාපේශීය සභා මන්ී පක්.එච්. චමින්ෙ පුෂේෙ කුමාර මහතා හදිසපේ අසනීෙ ූ නිසා පරෝහල් ගත කර 

ඇති බව සභාවට ෙැනුම් පෙන බවත් එතුමාට ඉක්මන් සුවය ප්රාර්ථනා කරන බවත් ප්රකාශ කරන ලදී.  

 

පනාෙැමිණීම සම්බන්ධව ලිපි ඉදිරිෙත් කර ඇති මන්ීවරු 

 

1. පක්.වී.ජී. නයනා කුමුදුනි මිය               ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

2. ඩේ. රාණි මැණිපක් මිය    ගරු ප්රා.ස. මන්ිනී 

3. පක්.බී. විමලරත්න මයා    ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

4. ආර්.එම්. ජයවීර රත්නායක මයා   ගරු ප්රා.ස. මන්ී 

 

ගරු සභාපතිතුමා 

 

ගරු ප්රාපේශීය සභා මන්ී එන්. අමරකීර්ති මහතා අෙ දින සභාවට පනාෙැමිණියෙ පනාෙැමිණීම සම්බන්ධ 

ලිපියක් ප්රාපේශීය සභාවට එවා පනාමැති බවත් පක්.බී. විමලරත්න මහතාපේ පනාෙැමිණීම සම්බන්ධ 

ලිපිපේ නිල මුරාව පනාමැති නිසා එහි වලංගු භාවය පිළිබඳ ගැටළුක් ෙවතින බවත් එම ලිපිය අනුමත 

පනාකරන බව සභාපවන් ඒකමතික තීරණය කරන නිසා ගරු ප්රාපේශීය සභා මන්ී පක්.බී. විමලරත්න 

මහතාපේ පනාෙැමිණීම සම්බන්ධ ලිපිය අනුමත පනාකරන බව ප්රකාශ කරන ලදී.  
 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී දක්.බී. විමලරත්න මහතාදේ නිවාඩු ලිපිය අනුමත දනාකරන බව සභාදවන්ත්ර 

ඒකමතිකව තීරණය කරන ලදී.  
 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී රංජිත් වනිගිංහ ඒකනායක මහතා 

 
සභාපේ සටින මන්ීවරු 31 පෙනාපගන් 30 ක්ම පහාරු බව ඔවුන් ෙවසන බවත් ජනතා විමුක්ති 

පෙරමුපණ් මන්ීවරයා කිසම වරෙක් පනාකරන සුපෙෝ සුදු පිරිසදු පුේගලපයක් බව ඔහුපේ ප්රකාශ වලින් 

පත්පරන බවත් පම් සභාපේ නිවාඩු ලබා ගත යුතු ක්රමපේෙයක් තිපබන බවත් ඒ ක්රමපේෙය නම් විිමත් 

ඉල්ලීමක් කර තිබිය යුතු හා තමන්පේ අත්සන හා නිල මුරාව තැබිය යුතු බවයි. ෙැන් පම් ලිපිය විිමත්ව 

භාර දීපු පකපනක් නැති බවත් නිල මුරාව නැති බැවින් එය විකෘතියක් බවත් පමය අෙට පිළිගැනීමට 

පනාහැකි බවත් පෙන්වා පෙන ලදී. සභාපේ අපි වංචාකාරයින් පලස හංවඩු ගසන ජනතා විමුක්ති පෙරමුණ 

පම් කරන්පන් ෙ වංචාවක් බව ප්රකාශ කරන ලදී. රු. 15000.00 ක දීමනාව ලබා ගැනීම වංචාවක් බව 

ප්රකාශ කරන ලදී. අපි වංචාවට ඉඩ දිය පනාහැකි නිසා විිමත්ව නිවැරදි ආකාරයට ඉදිරිෙත් පනාකිරීම 

පහේතුපවන් පමම ලිපිය ප්රතික්පෂේෙ කළ යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  
 

ගරු ප්රා.ස. මන්ත්රී ඩී.ඒ. දදලංකාවල මහතා 

 
ගරු සභාෙතිතුමනි, ජනතා විමුක්ති පෙරමුණ රට පවනුපවන් අලුත් පෙයක් කරනවා වංචාව දූෂණය නැති 

කරනවා කියා ෙසුගිය දිනවල කෑ ගැසූ බවත් පම් උහන ප්රාපේශීය සභාව බලයට ගන්නවා කියා හීන 

මවාපගන ඉන්න ජනතා විමුක්ති පෙරමුණ ෙැනට පම් වන විට ප්රාපේශීය සභාව නිපයෝජනය කරන්පන් එක් 

මන්ීවරපයකු ෙමණක් බවත් ඔහුත් එක් ෙවසක් ප්රාපේශීය සභාවට ෙැමිපණනවා ඉන්ෙසු සභා වාර 02 ක් 

පනාෙැමිපණන බවත් ෙනත අනුව මන්ී ධූරයට ගැටළුවක් පේවි යැයි සතන නිසා එපසේ කරන බවත් අෙත් 

පුටුව හිසේ බවත් ප්රපේශපේ ජනතාවපගන් වගකියනවා කියා මන්ී ධූරය අරපගන ෙැමිණි මනුසේසයා රට 

හැදිල්ල පකපසේ පවතත් තමන්පේ දීමනාව ගන්න ෙමණක් තමන්පේ වැඩ කටයුතු කරපගන යනවා කියන 

එක ෙැහැදිළි බව පෙන්වා පෙන ලදී. නමුත් ඔවුන් මාධය හරහා ෙවසා සටින්පන් ඔවුන් වැටුෙක් ගන්පන් 

නැහැ රට පවනුපවන් පසේවය කරන බවයි. නමුත් අපි ෙන්නා ආකාරයට පම් අපනකුත් මන්ීවරුන්ට වඩා 
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රු. 20.00 ක් පහෝ වැඩිපයන් වැය වන්පන් පම් ජනතා විමුක්ති පෙරමුපණ් මන්ීවරයාට බව පෙන්වා පෙන 

ලදී. පමාකෙ පචක්ෙතකින් එම දීමනාව ලබා පෙන නිසා සභාවට අමතර වියෙමක් ෙැරීමට සදුවන බව 

පෙන්වා පෙන ලදී. රංජිත් මන්ීතුමා ෙැවසු ආකාරයට නිවාඩු ලිපිපේ පෙෝෂ තිපබන බැවින් ප්රාපේශීය 

සභාව අනුගමනය කරන ක්රමපේෙයක් තිපබන බැවින් එම ක්රමපේෙපයන් පිට පමතුමා නිවාඩු ඉල්ලීම් කර 

ඇති බැවින් එමනිසා රංජිත් මන්ීතුමා විසන් පගනා පයෝජනාව මා සේීර කරන බවත් පම් සභාව විසන් 

විමලරත්න මන්ීතුමාපේ නිවාඩු අනුමත පනාකරන බව ප්රකාශ කරන ලදී. විපශේෂපයන්ම ජනතා විමුක්ති 

පෙරමුණ මිනිසේසු මුලාපේ ෙමන බව ප්රපේශපේ ජනතාව ෙැන ගත යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී. අනගතපේ 

පම් ප්රාපේශීය සභාව භාර පගන සංවර්ධන කටයුතු කරනවා කිය කියා ඉන්න, එක මන්ීවරයාවත් සභාවට 

එන්පන් නැති බව ප්රකාශ කරන ලදී. දීමනාව ගන්න ෙමණක් කඩොසයක් ප්රාපේශීය සභාවට එවා ඇති බව 

පෙන්වා පෙන ලදී. එමනිසා පම් පබාරු පප්රෝඩාවට අහුපවන්න එො යැයි මාධයපේදීන් විසන් ජනතාවට 

ෙැනුම් දිය යුතු බව ප්රකාශ කරන ලදී.  
 

ගරු සභාපතිතුමා 
 
සභාපේ ගත් තීන්දුවක් අනුව පම් දීමනාව කිසදු අයුරකින් පගවීම් පනාකරන පලස පල්කම්තුමියට උෙපෙසේ 

පෙන ලදී. දීමනාව ගන්පන් නැහැ යැයි ඔවුන් සමාජ ගත කර ඇති බවත් නමුත් අපෙන් පචක්ෙතක් මඟින් 

ඔවුන් දීමනාව ගන්නා බවත් පචක්ෙතටත් අෙට අමතර වියෙමක් ෙැරීමට සදුවන බව ප්රකාශ කරන ලදී. 

අනිත් සයලුම මන්ීවරුන්පගන් මාධයපේදීන්ට පෙන දීමනාව අඩු කරන බවත් ෙසුගිය අවුරුදු පෙක පත් 

වියෙම් අඩු කළ බවත් නමුත් ජනතා විමුක්ති පෙරමුපණ් මන්ීවරයා ඒ කිසම පෙයක් නැතිව රු. 15000.00 

ක මුෙල පචක්ෙතකින් ලබා ගන්නා බව ප්රකාශ කරන ලදී.  
 
 

මූලාසනය. 

 

නයාය ෙත්රානුකූලව අෙට නියමිත වැඩ කටයුතු අවසන් බවත් මීළඟ සභාවාරය 2023.04.06 වන දින පෙ.ව. 

9.30 පමම සේථානපේදී ෙැවැත්පවන බවත් ෙක්වන ලදි. එදින ෙ.ව. 1.30 ට ෙමණ සභා කටයුතු අවසන් 

කරන ලදි.  

 

 

 

පල්කම් 

ප්රාපේශිය සභාව 

උහන. 

 

 

 

2023/03/14 දින විපශේෂ සභා රැසේවීපම්දී සංපශෝධන සහිතව/රහිතව සභා සම්මත කරන ලදි. 

 

 

 

ගරු සභාෙති. 


